
Beste tuinders,

Hierbij ontvangen jullie de vierde nieuwsbrief van dit seizoen. 
Het tuinseizoen loopt al aardig naar het eind en we hopen dat iedereen genoten hee  van zijn 
tuin. Er is in ieder geval genoeg zon geweest en tot laat in het seizoen blij  het aangenaam warm.
Als je toch wilt stoppen, moet je dit uiterlijk voor 1 december a.s. aangeven via een mailtje of een 
brie e bij het secretariaat. 

Terugblik en blik op 2023
De afgelopen periode hebben wij als vereniging vreemde jden doorgemaakt.
De coronapandemie is ook niet aan ons voorbijgegaan maar gelukkig hebben wij op ons complex 
(met inachtneming van de geldende regels) rus g door kunnen tuinen zonder al te veel 
beperkingen. 
Door de regelgeving is op diverse plaatsen wel iets van onderlinge wrevel ontstaan maar gelukkig is
dit allemaal weer voorbij en kunnen wij onze focus leggen op de toekomst. 
Gezien de maatschappelijke belangstelling voor natuurlijk/biologisch tuinieren hebben veel 
poten ële leden zich aangemeld op onze wachtlijst. Dit gee  een goed gevoel voor de toekomst 
aangezien er minder kans bestaat op lege tuinen. 
Over de uitkomsten van de gesprekken die gaande zijn t.a.v. het complex van Volkstuinvereniging 
‘De Kuil’ zullen wij jullie (indien relevant voor onze vereniging) op de hoogte houden. 

Het verenigingsgevoel zien wij als bestuur ook steeds meer terugkomen op het complex. Met 
name de werkzaterdagen worden goed bezocht en de sfeer is ronduit pre g te noemen. 
Op de leden die a ericht hebben gegeven of geheel niet komen opdagen op deze werkzaterdagen 
doen wij dan ook een dringend beroep om je verplich ng naar de vereniging in te lossen en op 
deze wijze met elkaar ons complex goed te onderhouden.
Als je dit in verband met jdsgebrek individueel wilt doen is dit uiteraard ook mogelijk in overleg 
met onze onderhoudscommissie.

Onderling hulp bieden aan leden die even moeilijk hun hobby kunnen uitoefenen door ziek en zeer
is afgelopen jaren ook regelma g gesignaleerd. Als bestuur zijn wij blij met deze ontwikkelingen. 
Al met al zien wij de toekomst met een posi eve blik tegemoet en blijven hopen op ieders 
(mogelijke) inbreng. 

Inkoop Aardbeien
Tijdens de Algemene Ledenvergadering hee  aardbeienkweker Erwin
Duivenvoorden een leuke en leerzame lezing gegeven over zijn werk en de
aardbeienteelt in het algemeen.
Afgelopen zomer hebben veel tuinders weer veel aardbeien kunnen plukken en
proeven van de tuin. Om dit volgend seizoen hopelijk te kunnen herhalen of
misschien zelfs verbeteren hee  Ton Dekker, in samenwerking met Bill Magan, het
mogelijk gemaakt om aarbeienstekjes te kopen bij Erwin Duivenvoorden. 
Er was keus genoeg en de stekken zijn keurig op ons complex afgeleverd. Volgend
voorjaar volgen nog de bestelde doorbloeiers. 
Namens de vereniging willen we Ton en Bill hiervoor bedanken en iedereen veel succes met hun 
aanwinst.

Over&UITgeest



Op zaterdag 3 september was er een informa emarkt OVER&UITgeest.
Op vier loca es presenteerden verschillende organisa es, verenigingen
en clubs zich.
Op het scou ngsterrein stond een kraam met allerlei producten uit
onze tuinen. 
Ton Dekker, Patricia van Schadewijk en Paul Gooijer hebben als ervaren
marktkooplui de producten aangeprezen en dit hee  een leuk zakcentje
voor de clubkas opgeleverd.

Wat doet de tuincommissie eigenlijk
Af en toe is een tuin enorm verwaarloosd. De tuincommissie wordt er dan door tuinders op 
aangesproken, wat prima is. Dan kunnen we uitleggen wat er speelt. Echter, soms wordt er door 
tuinders onderling over gekletst en wordt er geroepen dat ‘ze’ er niks aan doen. Daarom een 
update over 2022.
Naar aanleiding van de tuincontroles zijn er dit tuinseizoen ongeveer twin g mails verzonden over 
achterstallig onderhoud. Over het algemeen wordt er goed op gereageerd en is er niet zoveel aan 
de hand. Iedereen hee  wel eens een periode dat het even niet lukt de tuin goed bij te houden. 
Drie tuinders hebben zelf hun tuin opgezegd, omdat het niet meer lukte de tuin bij te houden.
Enkele tuinen waren dermate vervuild dat het bestuur uiteindelijk hee  ingegrepen. In die gevallen
is er geregeld overleg geweest met de tuinders, zijn er afspraken gemaakt en is er uiteindelijk een 
ul matum gesteld. Na het verstrijken van het ul matum hee  het bestuur de pacht per direct 
beëindigd. Deze tuinen zijn op een werkzaterdag gemaaid.

Werkzaterdag
Tijdens de afgelopen werkzaterdag is er gewerkt aan het onderhoud van het
hoofdpad. Na een oproep via de mail hadden verschillende leden zich
aangemeld om de helpende hand toe te steken. Via Peter van Peenen, (bij deze
nogmaals bedankt Peter!) hadden we enkele zakken met koud asfalt tot onze
beschikking gekregen. Met vereende krachten werden de grootste gaten in het
pad opgevuld en platgestampt. Het hoofdpad ziet er weer flitsend uit. We
wachten even een paar maanden af hoe de opvullingen zich houden. Als het
zich goed houdt dan zullen we hier wellicht meer van gebruik maken.  

Garant Zaden
Er zijn weer zadengidsen besteld bij Garant. Voor de leden is het bestellen bij Garant voordelig en 
alles kan thuis worden uitgezocht en wordt ook weer in Uitgeest afgeleverd. Voor de vereniging is 
dit goed voor de clubkas. Zodra de gidsen binnen zijn krijgt iedereen deze thuis in de brievenbus en
kan het plannen maken beginnen.

Workshop snoeien kleinfruit 2023
Op 14 januari (zaterdagmorgen 10:00 uur tot 11:30 uur) zal er weer een workshop ‘snoeien 
kleinfruit’ worden georganiseerd op ons complex. Het betre  het snoeien van bessenstruiken, 
frambozen, bramen etc.   Mocht je hier interesse in hebben deze bij te wonen kun je dit melden bij
het secretariaat (vtvaandedije@gmail.com).
NB: Bij slecht weer zal dit een week worden uitgesteld. 


